
Protokoll från den 9$:e Föreningsstämman i Bf Vasen u.p.a"
Datum: 18 maj2022
Lokal: Gården I(amelian 14, Stoclcholm

Närvarande medlemmar:
Lgh Namn

5 Fredrik Meurman
7 Elin Johansson
l0 Oskar Uggla
l'7 Anders Troedsson
20 Carolina G6mez Lagerlöf
2l Eric Rost
24 ingegerd Berggren
26 Michaela o MikaelLilja
29 Vaclav Krassdn
33 Ida Ellesson
35+36 Anders Unosson
42 Maria Lindmark

1 Stämmans öppnande
Stämman öppnades av Eric Rost.

2 Fastställande av dagordningen
Dagordningen faststäl ldes.

3 Val av ordförande för stämman
Eric Rost valdes till ordförande.

4 Anmälan om styrelsens val av protokollförare
Styrelsen anmälde Fredrik Meurman som protokollforare.

5 Val av två jusferingsmän
Carolina Gömez Lagerlöf och Oskar Uggla valdes att tillsammans med
ordföranden juster"a protokol let.

6 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst
Kallelse som skickades ut den 2 maj 2022 godkändes.

7 Fastställande av röstlängd
Ovanstående närvarolista fastställdes som röstlängd, en röst per medlem, dock
inte mer än en röst per lägenhet. (12 röster närvarande)

I Styrelsens årsredovisning
Årsredovisningen foredrngs, godkändes och lades där'efter till handlingarna.

9 Revisorernas berättelse
Revisionsberättelsen föredrogs, godkändes och lades därefter till handlingarna.

10 Fastställande av resultat- och balansräkning



Föreliggande resultat och balansräkning fastställdes.

11 Beslut om resultatdisposition
Föreslagen resultatdisposition godkändes.

12 Fråga om beviljande av ansvarsfrihet
Stämrnan beviijade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021 och frarn
till år'sstämman2022.

13 Arvoden åt styrelsen
Beslöts att styrelse och suppleanter slcalI arvoderas med fast arvode om 1000 kr
per person, samt mötesalvode för ordforande orn 450 k-r och övriga i styrelsen
inklusive suppleanter 350 lc per person. Mötesarvode utbetalas ftir
styrelsemöten och vid andra möten och sammanträden som styrelsen deltar i.
Tak för det totala arvodet sätts till 1,5 prisbasbelopp, d.v.s. 74 450 [<r (2021).
Dessutom får styrelsen två gånger per år äta rniddag på valfri reståurang.
Arvode tillrevisorelna: Yrkesrevisor enligt räkning, lekmannarevisor 1000 kl.

14 Val av styrelseledamöter och suppleant(er)
Beslöts omvalav sittande styrelse med 5 ordinarie styrelsemedlemmar och l
suppleant. David Björkrnan lämnar styrelserr, Maria Lindmark går in som
ordinarie. Som ny suppleant valdes lda Ellesson, Följande styrelse valdes fram
till nästa årsstämma:
Eric Rost, omvald
Vaclav Klassdn, omvald
Fredrik Meurman, omvald
Elin Johansson, omvald
Maria Lindmark, ordinarie
Ida Ellesson, suppleant

15 Val av två revisorer och suppleant(er)
Beslöts att välja om KPMG AB, Benjamin Henriksson, som ansvarig och
Anders Unosson, lekman samt Carolina C6nez Lagerlöf, suppleant.

16 Övriga ärenden
Besiktning av röld<analer
Fredrik Meurman informerade om att samtliga lägenheter osh lokalel ska
besiktigas av Stockholms2:a Sotningsdistrikt. Fredrik Zetterström kommer att
ansvara och arbetet kommer att genomforas 3015, 3115,l16,216 och716 mellan
c:a 09.00-14.30 de aktuella dagarna. Lägenheterna kommer att aviseras l-2
veckor innan arbetsutförandet. Medlemrlarna uppmanas att hålla området kring
spisar nch röld<analer fria för arbetet.

Bestämdes även att Sotningsdiktriket ska få medlemmarnas e-post, så att även de
sorn inte alltid vistas i huset ska få avisering. Vaclav och Fredrilc ansvarar för
detta.

Eric Rost informerade även om att det nästa år är 1O0-årsjubileum för
bostadsftireningen. Då bör det firas extra på stämman. Michaela Lilja anmälde
intresse att tillsarnmans med styrelsen planeras ftir detta.



Det påpekades även att alla arlsvarar för att källardörarna ska hållas stängda.
Ingegerd Berggren tackade foreningen för blornmorna till Stig Fornengs
begravning.

I7 Stämmans avslutande
Stämman avslutades

Vid protokollet

Fredril< Meurman


